
Bijschrijf document Voorrondes NK Stoepranden Zwolle 

Naast het opgeleverde draaiboek en het evenement zelf hebben wij er voor gekozen een bijschrijf 
document te maken. Dit om voor te leggen wat wij allemaal hebben gedaan in onze tijd als stagiair op 
de Calo voor Jantje Beton. 
 

Januari 
 
Dinsdag 29 januari zijn wij begonnen  met onze stage. Hierbij hebben we overleg gehad om te kijken wat 
we van het evenement willen maken. Het eerste contact met Jantje Beton is gelegd, en we hebben 
sociale media gemaakt omtrent het NK Stoepranden.  
 
Hierna zijn we druk geweest met het doornemen van de stagereader, en het begin van het project 
contract opzetten. Ook hebben we wat tijd geïnvesteerd in het maken van een office 365 groep met de 
stage leden.  

 

Februari 
 
Toen we de kaders van het project contract opgesteld hadden hebben we deze stukje bij beetje 
ingevuld, dit heeft tot begin februari geduurd. In de tussentijd is er contact gezocht met bekende 
Zwollenaren ter promotie van dit evenement, is er onderzoek gedaan naar potentiele sponsoren, zijn er 
foto’s gemaakt voor de insta/facebookpagina, zijn de stoepranden/kerbys getest, hebben we veel 
overleg met Martijn gevoerd, en hebben we de organisatie onderzocht. 
 
Vanaf midden februari hebben we telefonisch contact gehad met Marlies Bouman (Jantje Beton), 
contact gehad met de docenten van de eerstejaars klassen om hier te promoten, een contact diagram 
gemaakt, goed gekeken naar het draaiboek van andere plekken die de voorronden van het NK 
Stoepranden hebben gemaakt. Daarnaast zijn we hier begonnen met het stellen van weekdoelen voor 
ons als stageteam. Op deze manier kregen we een duidelijker beeld over de daadwerkelijke dingen die 
we deden en moesten doen om het evenement rond te krijgen.  
 
Verder is er uitgezocht in  hoeverre voor zo’n evenement een vergunning nodig is. Dit moesten we 
uitzoeken omdat we toen nog geen beeld hadden op welke locatie we het eventueel zouden houden. 
Lucia heeft ook een prachtige aanmeld pagina gemaakt, hierdoor hebben we de eerste inschrijving 
binnen gekregen ( Jaap ) en er is contact gelegd met SSZ plus de gemeente. Ook is er het eerste contact 
geweest met het Landstede en de Marslanden.  
 

Maart 
 

Nav. Het gesprek met SSZ is er contact gelegd met Marco, deze heeft ons kunnen helpen een plekje te 
bemachtigen op de koningsspelen, en een plekje op het schoolkorfbal. Ook zijn we hier in gesprek 



gegaan met verschillende potentiele locaties die ons willen helpen met het evenement. Waaronder PEC 
Zwolle en Sportpark de Marslanden. Bij beide zijn we op gesprek geweest, en waar we eerst meer 
feeling hadden met PEC merkten we aan alles dat Sportpark de Marslanden zich ook echt wou inzetten 
voor dit evenement. Waardoor uiteindelijk de keuze is gevallen op Sportpark de Marslanden. 
 
In Maart is ook Jaap op stagebezoek geweest, en hebben we de feedback gekregen om eens tussentijds 
te evalueren, maar ook het compliment gekregen dat hij zag dat we ons echt eigenaar van het 
evenement voelde. Top! 
 
Ook is er contact gelegd met de Drenthese versie van dit evenement, helaas verliep dit contact hier nog 
erg stroef. (uiteindelijk hebben we er later in de stage wel wat aan gehad.) 
 
Contact met Guy is in deze periode ook gelegd, zo zouden we graag het speciaal onderwijs bij dit 
evenement willen betrekken, het uitgangspunt is namelijk “heel Zwolle speelt”  
 
Vanuit Landstede hebben we het zo geregeld dat wij 3 opdrachten voor ze maken/schrijven, en dat ALS 
deze goedgekeurd worden, ze deze uitvoeren. Dit gaat om de promotie van het stoepen op 
basisscholen, in de stad, en bij ouderen.  
 
Daarnaast is ons project contract in deze maand ingeleverd (en goedgekeurd!), de zoektocht naar 
sponsoren hebben we in dit stadium ook hevig gevoerd, helaas nog met weinig succes. Achteraf bleek 
dat we de verkeerde bedrijven benaderd hebben, en dat we dit op een te zakelijke manier hebben 
gedaan. We keken bijvoorbeeld naar bedrijven als een Mediamarkt, IKEA en mc Donalds, deze zijn te 
groot om zo’n kleinschalig evenement te sponsoren. In April hebben we een nieuwe manier van zoeken 
ingeschakeld, meer lokale bedrijven, en een veel openere/informelere gesprekken gehad. Dit leidde tot 
positief resultaat. In Maart hebben we best wel veel tijd besteed aan deze ‘niet werkende’ manier. 
 
Tot slot zijn we in Maart alle eerstejaars klassen langsgeweest in de spellessen, daar zijn wij een 
onderdeel/station van de les geweest om zo ons evenement te promoten. 
 

April 
 
In begin April is ons evenement op de Windesheim agenda (site) gekomen nadat we contact hebben 
gehad met Sharon. Ook zijn we (lees hier boven) deze maand positief bezig geweest met sponsoring, zo 
hebben we Zwembad de vrolijkheid, Zwolse balletjes, Rebound, Perry Sport, Buro Bruis, Hedon en Sport-
Inn allemaal toegezegd ons op verschillende manieren te willen helpen. Ook is het eerste contact gelegd 
met meerdere speciaal onderwijs scholen in omgeving Zwolle, wij hebben hier een bericht in de 
nieuwsbrief mogen zetten. Helaas is hier geen respons op gekomen, en is er op het moment dat wij nog 
eens contact wouden leggen afgekapt met de reden “als er geen respons is, is er blijkbaar geen 
behoefte”.  
 
In deze maand vonden ook de koningsspelen plaats, hier hebben we met hulp van een aantal studenten 
uit het eerste jaar kunnen staan om het evenement te promoten. Ook zijn er onder heel veel mensen in 



Zwolle flyers verdeeld. In totaal zijn er een stuk of 1.000 in omloop.  
 
Ook is er contact geweest met gemeente Zwolle over een potentiele subsidie. Helaas werd hier heel laat 
op gereageerd vanwege een vakantie. Pas in Mei zijn we hier verder mee gegaan, en kregen we al vrij 
rap het antwoord dat het nu te kort dag is. 
 
een van de belangrijkste, meest tijdrovende dingen waar we ons in deze maand ook mee bezig hebben 
gehouden is het beginnen met het draaiboek. Hoe gaat de dagvulling eruit zien, hoe gaan we het 
neerzetten/wegzetten etc. 
 
 

Mei 
 

Mei begon vrij hectisch, er kwam de realisatie dat we eigenlijk best wel weinig stoepranden tot onze 
beschikking hadden. Er is met diverse bedrijven contact geweest, voor kerby’s zowel als voor eventuele 
trottoir banden. Trottoir banden waren snel geregeld, maar bleken achteraf toch niet meer nodig te zijn. 
We hebben namelijk balken vanuit OnCampus geregeld, en via via nog meerdere Kerby’s. 

Ook hebben we gereflecteerd op onze samenwerking in deze maand. Die verliep op dat moment niet 
van een leien dakje. Lucia werkt heel hard, veel en met structuur, waar Sam wat stuurlozer bezig was, en 
vaak vergat te delen waar hij nou eigenlijk mee bezig was. In dit gesprek met elkaar zijn er nieuwe 
communicatie afspraken gemaakt en die hebben over het algemeen redelijk geholpen. Het was goed om 
te zien dat we elkaar aan durven te spreken, en ons ook niet aangevallen voelen. 
 
Wat later in de maand hebben we te horen gekregen dat er vanuit het landstede ( de internationale 
studenten) 171 man mee wilden doen. Voor ons een mooie kans dachten we. Echter na een aantal 
gesprekken gehad te hebben met Jason hebben we ervoor gekozen dit niet te doen. Onze insteek is een 
open vrij en gezellig evenement geweest, waar de vrijheid centraal staat. Het MOET niet. Echter was dit 
wel nodig voor het landstede, waardoor we HELAAS niet verder hebben kunnen gaan in die 
samenwerking. 
 
Daarnaast zijn de opdracht van het Landstede in deze maand uitgevoerd, waar ze langs zijn gegaan bij 
basisscholen, ouderen en in de binnenstad hebben gestaan. Ook heeft Sharon met een aantal 
stoepranden bij ouderen gespeeld, Sharon en de ouderen vonden het prachtig! 

 

 

 

 



Juni 
 

In Juni zijn we vooral bezig geweest met de puntjes op de I zetten. Het draaiboek detail voor detail 
helemaal afmaken. Vrijwilligers definitief regelen. En dan straks het evenement zelf. 

 


